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Dlaczego warto być
w Dworku na
rekolekcjach?

Prezentacja mająca na celu
zachęcić do uczestnictwa w
kilkudniowych rekolekcjach

16-02-2018

Rekolekcje w Dworku to znana już w
Polsce marka. Wielu wyjeżdża stąd
zapalonych do chrześcijańskiego
przeżywania codzienności. Wielu też
powraca, przyciągając ze sobą
przyjaciół, znajomych czy kogoś z
rodziny. Taka osobista reklama jest

https://dworek.org.pl/


najskuteczniejsza. Przedstawiamy
krótką prezentację "7 racji". Może
ona pomóc w przedstawianiu
powodów, dla których warto wybrać
się do Dworku. W prezentacjach
istotne są trzy elementy:

1. Ciekawa opowieść (tu każdy może
podzielić się własnym
doświadczeniem),

2. Obrazy i niewiele słów...

3. Interakcja z odbiorcą (zachęcenie
do stawiania do pytań i zmiana toku
prezentacji).

Atutem tej prezentacji jest to, że
można zmieniać kolejność
podejmowanych tematów. Wystarczy
kliknąć na ekran w odpowiednim
punkcie.

Rekolekcje
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